

Barka Desalination Company S.A.O.G
(the "Company")

شركة بركاء لتحلية المياه ش.م.ع.ع
("الشركة")

Proposal of Cash Dividends for 2024

مقترح توزيع أرباح نقدية لسنة 2024

Date: 21 Feb 2023

التاريخ: 21 فبراير 2023م

The Board of Directors proposed, during its meeting held on 21st February 2024 at 11:30 am, to distribute cash dividends to the Company's Shareholders (who are registered with the MCD as of the dates to be decided by the Board of Directors) in May 2024 and November 2024 out of the retained earnings as per the audited financial statements for the financial year ended 31 December 2023, provided that the aggregate amount shall not exceed 12 Baisas per share.

اقترح مجلس الإدارة خلال اجتماعه المنعقد بتاريخ 21 فبراير 2024 الساعة 11:30 صباحاً توزيع أرباح نقدية على المساهمين (المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع في التواريخ التي يقرها مجلس الإدارة) في مايو 2024 ونوفمبر 2024 من الأرباح المحتجزة لدى الشركة الموضحة في الحسابات المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023م وذلك بشرط ألا يزيد إجمالي هذه الأرباح عن 12 بيسة لكل سهم.

The proposal shall be presented to the Annual General Meeting (AGM) scheduled on 25th March 2024 at 3PM for the approval of the general meeting.

سيتم تقديم هذا الاقتراح إلى الجمعية العامة العادية المزمع عقدها في 25 مارس 2024 الساعة 3 مساءً لموافقة الجمعية العامة.

Signatures:

التوقيع:

Zain Ahmed Siddiqui
Chief Financial Officer



زين أحمد صديقي
الرئيس المالي